
Protokół nr 61 /23 
z posiedzenia Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 
z dnia 23 listopada 2023 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. BARBARA BURY- Przewodnicząca Komisji 
2. ZOFIA KRZEMIŃSKA 
3. MAREK CHART 
4. ANDRZEJ MARACH 
5. IWONA SIKORSKA 
6. TOMASZ FIFIELSKI 
7. KRZYSZTOF SZYMANOWICZ 

Wiceprzewodnicząca Komisji otworzyła obrady od godz. 12:15, następnie przedstawiła 

przesłany wcześniej porządek obrad. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do 

przesłanego porządku obrad. 

1. Pomoc wychowankom placówek opiekuńczo-wychowawczych w 

usamodzielnianiu się. 

2. Opiniowanie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Sępoleńskiego, wraz ze wskazaniem 

wysokości tych środków na rok 2023. 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

4. Zakończenie. 

Ad. I. 

Wiceprzewodnicząca Komisji Radna Z. Krzemińska odniosła się zaleceń 

pokontrolnych w DPS dla dzieci w Kamieniu Kraj. 

Wicestarosta poinformował, że nie zna zarzutów. Sprawa jest prowadzona w sprawie a 

nie przeciwko. 

Beata Lida Dyrektor CAPÓW poinformowała, że podopieczni otrzymują kieszonkowe, 

uczymy ich usamodzielniania . W placówce jest tzw. opiekun usamodzielniania, opiekun 

bieżę odpowiedzialność za wydatkowanie środków finansowych które otrzymują 



wychowankowie z PCPR . Wspomniał, że środki z tytułu „500 plus" przekazywane są 

dzieciom, po opuszczeniu domu dziecka. Część dzieci usamodzielniających się wróciła 

do domu. Trójka wynajęła mieszkanie i podjęła prace. Na dzień dzisiejszy na rachunku 

jednostki zgromadzono 699.670,85 tys. zł z tytułu oszczędności „500 plus" ( załącznik nr 

1 -wartość depozytów wychowanków). Księgowa rozksięgowuje środki dla każdego 

dziecka. Ostatnio dziecko które odchodziło z placówki otrzymało 35 tys. zł. Kwestią 

odrębną jest świadomość wychowanków i sposób wydatkowania tych środków. W 

placówce są 4 wolne miejsca. W ubiegłym roku 4 wychowanków nie powróciło do 

domów, wynajęli mieszkania prywatne. W roku bieżącym 5 wychowanków wynajęło 

mieszkanie a siedmioro wróciło do domu po pobycie w placówce. 

E, Maziarz -Rudnik Dyrektor PCPR w Więcborku wskazała na niewłaściwe zapisy w 

ustawie o pomoce społecznej. Należy wypracować wnioski na posiedzeniu Komisji, które 

można przekazać pani Poseł na Sejm RP. Wspomniała, iż w dalszym ciągu nie 

uregulowany jest przewoź dzieci do placówek. 

E. Maziarz-Rudnik Dyrektor PCPR w Więcborku przedstawiła szczegółową 

informacje nt. wsparcia na usamodzielnienie się wychowanków ( zał. nr 2). 

E. Maziarz-Rudnik Dyrektor PCPR w Więcborku przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Sępoleńskiego, wraz ze 

wskazaniem wysokości tych środków na rok 2023. 

Ad. 3. 

Spraw wniesionych nie było. 

Ad. 4. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomóćy Społecznej 

zamknęła posiedzenie o godz. 13.31 

Protokołowała: 

Ad. 2. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie. 


